
Protokół nr III/2024 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniu 26 czerwca 2024 roku w godz. 1000 – 1300   w 

Gminnym Centrum Kultury w Poniecu . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Piotr Jańczak  o godzinie 1000 otworzył III Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych 

• Zaproszonych Gości 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Piotr Jańczak stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na III Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

III Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

4. Interpelacje i zapytania radnych, 

5. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej, 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Poniec za rok 2023, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z 

wykonania budżetu gminy za 2023 rok, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2024, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie strefy 

inwestycyjnej w obrębie miasta Poniec, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, 



13. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Łęce Małej, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego wraz z pomieszczeniami 

przynależnymi  położonego w Żytowiecku, stanowiącego własność Gminy Poniec, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej mienia 

komunalnego, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Poniec na lata 2024-2030, 

17. Podjęcie uchwały zmieniająca  uchwałę  w sprawie  określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Poniec, 

18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

19. Wolne wnioski i zapytania, 

20. Zakończenie. 

 

Burmistrz Jacek Widyński wystąpił o wykreślenie z porządku obrad 2 uchwał dotyczących 

zwolnień od podatku ( pkt. 11 i 12), ponieważ nie wpłynęła opinia UOKiK. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił radych o przystąpienie do głosowania w sprawie 

wykreślenia 2 uchwał z porządku obrad.  

Rada Miejska jednogłośnie zagłosowała w sprawie wykreślenia powyższych uchwał z porządku 

obrad. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił radnych o przystąpienie do głosowania w sprawie 

przyjęcia nowego porządku obrad. 

Rada Miejska przyjęła nowy porządek obrad III Sesji Rady : 

1. Otwarcie, 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

4. Interpelacje i zapytania radnych, 

5. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej, 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Poniec za rok 2023, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z 

wykonania budżetu gminy za 2023 rok, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 



10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2024, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Łęce Małej, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego wraz z pomieszczeniami 

przynależnymi  położonego w Żytowiecku, stanowiącego własność Gminy Poniec, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej mienia 

komunalnego, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Poniec na lata 2024-2030, 

15. Podjęcie uchwały zmieniająca  uchwałę  w sprawie  określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Poniec, 

16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

17. Wolne wnioski i zapytania, 

18. Zakończenie. 

 
Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 
Pkt. 3  Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji, 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Radny Dariusz Kieliś wypowiedział się ma temat szkół. Wszelkie  remonty są wykonywane na 

tyle sprawnie, aby nie musiały odbywać się zajęcia hybrydowo. Gmina ma bardzo dobrze 

rozwiniętą część oświatową.  

 

 Pkt. 4 Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna Paulina Zielińska złożyła interpelację do Starostwa Powiatowego w sprawie 

przyspieszenia prac związanych z modernizacją ulicy Kusza. 

 

Radny Albert Sierakowski złożył interpelację do Starostwa Powiatowego w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa na drogach powiatowych. 

 



Radny Albert Sierakowski złożył interpelację do Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu w 

sprawie nadmiernej prędkości na drogach Gminy Poniec. 

 

Pkt. 5 Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Janczak poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z II Sesji Rady Miejskiej. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z II Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Pkt. 6  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania, 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Poniec Marcina Pazdaja o 

przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Poniec. 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj omówił szczegółowy Raport o Stanie Gminy Poniec. 

Przedstawił najważniejsze cele oraz programy działania na jakich opiera się funkcjonowanie 

gminy. Wypowiedź została uzupełniona prezentacją multimedialną. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak podziękował Sekretarzowi Gminy za przedstawienie 

Raportu i otwarł debatę nad przedstawionym tematem. 

Radny Dariusz Kieliś stwierdził, że Rada ma duży wpływ na wiele rzeczy w podejmowaniu 

decyzji w Gminie. Znacznie polepszyła się baza oświatowa dla młodszych dzieci, także uczniów 

szkół podstawowych. Dzięki GCK w Poniecu organizowanych jest dużo atrakcji, pokazów, 

festynów, imprez.  

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał zamknięcia dyskusji oraz poprosił radnych o 

przeprowadzenie głosowania w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr III/22/2024 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt.7 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Poniec za rok 2023, 

 

Przewodniczący  Rady  Piotr Jańczak   stwierdził, że podjęcie  uchwały  o udzielenie 

absolutorium musi być poprzedzone uchwałą zatwierdzającą sprawozdanie finansowe gminy 

oraz sprawozdanie z wykonania budżetu gminy.  Procedura będzie przedstawiać się 

następująco : 



• przedstawienie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

2023 rok, 

• opinia składu orzekającego RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu 

gminy, 

• opinia Komisji Rewizyjnej dot. wykonania budżetu za 2023 rok, 

• opinia składu orzekającego RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Poniecu w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z tego tytułu, 

• opinie stałych komisji Rady Miejskiej, 

• dyskusja nad przedłożonym sprawozdaniem z wykonania budżetu, 

• podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu oraz 

sprawozdania finansowego. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił szczegółowe sprawozdanie roczne z wykonania 

budżetu Gminy Poniec za rok 2023 z uwzględnieniem dochodów, wydatków oraz realizacji 

najważniejszych zadań w 2023 roku. Budżet Gminy Poniec na 2023 rok został uchwalony na 

sesji Rady Miejskiej w Poniecu w dniu 21 grudnia 2022 r. uchwałą nr XLI/346/2022 w sprawie 

uchwały budżetowej na 2023 rok. 

W ciągu roku z uwagi na zmiany w budżecie nastąpiły zmiany w zakresie realizacji budżetu – i 

tak na koniec roku -  budżet przedstawiał się następująco: 

• dochody wykonano w wysokości 40.504.545,81 zł, tj. 96,00 % planu, 

• wydatki wykonano w wysokości 45.984.052,23 zł, tj. 89,74 % planu. 

• Zadłużenie Gminy z tytułu kredytów i pożyczek na koniec 2023 r. stanowi 26,17 % 

wykonanych dochodów. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił swojego zastępcę o przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy  za 2023 rok. 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił uchwałę Uchwała Nr SO-
12/0954/235/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 
26 kwietnia 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 
Poniec za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia Jednostki i objaśnieniami. 
 
Przewodniczący Rady Piotr Jańczak stwierdził, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

sprawozdanie z wykonania budżetu i sprawozdanie finansowe za 2023 rok było szczegółowo 

analizowane na posiedzeniach Komisji Rewizyjnej, która wyraziła opinię o sprawozdaniu i 

sporządziła wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ponieca. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Łucja Markowska poinformowała, że Komisja Rewizyjna Rady 

Miejskiej w Poniecu na swych posiedzeniach w dniach 29 maja i 3,6 czerwca br. 

przeanalizowała sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Poniec za 2023 rok wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Poniec wg stanu na 31 grudnia 2023 roku. 



Komisja rozpatrzyła sprawozdanie finansowe Gminy Poniec za rok ubiegły porównując stany 

kont syntetycznych z ewidencji księgowej budżetu z pozycjami wskazanymi w bilansie z 

wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego nie stwierdzając niezgodności w 

badanym zakresie. 

Komisja w trakcie pracy nie dopatrzyła się żadnych uchybień i wnioskuje o zatwierdzenie 

rozpatrzonych sprawozdań. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił opinię składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Poniecu w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z tytułu wykonania budżetu za rok 

2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Jańczak poprosił przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa, 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i 

Obywatelskich oraz Przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie 

opinii komisji o sprawozdaniu z wykonaniu budżetu za 2023 rok.  

Przewodniczący Komisji Mariusz Nowak poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Obywatelskich na swym posiedzeniu w dniu 17 czerwca 

2024 roku  zapoznała się ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy Poniec za 

2023 rok. W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” pozytywną opinią byli wszyscy  członkowie 

obecni na komisji – 5 członków. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Twardy poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, 

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa na swym posiedzeniu w dniu 10 

maja 2024 roku zapoznała się ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy Poniec 

za 2023 rok. Komisja pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie budżetu Gminy Poniec za 2023 

rok. W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” pozytywną opinią  było  5 członków komisji – 

wszyscy obecni na posiedzeniu. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Tadeusz Fornalik poinformował, że komisja 

na swym posiedzeniu w dniu 10 czerwca 2024 roku zapoznała się ze sprawozdaniem rocznym 

z wykonania budżetu Gminy Poniec za 2023 rok. Komisja pozytywnie zaopiniowała  

sprawozdanie budżetu Gminy Poniec za 2023 rok. W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” 

pozytywną opinią  było  5 członków komisji – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak podziękował Przewodniczącej i członkom Komisji 

Rewizyjnej za wkład pracy przy sporządzeniu wniosku. Stwierdził, że wykonanie budżetu 2023 

roku jest prawidłowe dowodem czego jest opinia RIO i stanowiska Komisji stałych.  

Dokonał otwarcia dyskusji w tym temacie. 



Radny Dariusz Kieliś podkreślił, że absolutorium otrzymuje Burmistrz, ale na realizację 

określonych rzeczy ma właśnie Rada. Istotne jest, aby cały czas czuwać i sprawiać, by budżet 

nadal był tak dobry. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał zamknięcia dyskusji oraz poprosił radnych o 

przeprowadzenie głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr III/23/2024 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy Poniec za rok 2023, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z 

wykonania budżetu gminy za 2023 rok, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił o przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ponieca z tytułu wykonania budżetu Gminy Poniec za 

2023 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Łucja Markowska przedstawiła Wysokiej Radzie wniosek 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Poniec za 

2023 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr III/24/2024 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z wykonania budżetu gminy za 

2023 rok, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak zarządził 15 min przerwy.  

 

Pkt. 9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 



Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr III/25/2024 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 

2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-

2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt.10  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2024, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr III/26/2024 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2024,  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt. 11  Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Łęce Małej, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 



 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr III/27/2024 

uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Łęce Małej, 

stanowiącej własność Gminy Poniec, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 12 Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego wraz z pomieszczeniami 

przynależnymi  położonego w Żytowiecku, stanowiącego własność Gminy Poniec, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr III/28/2024 

 w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego wraz z pomieszczeniami przynależnymi  

położonego w Żytowiecku, stanowiącego własność Gminy Poniec, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt.13 Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej mienia 

komunalnego, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr III/29/2024 



w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej mienia komunalnego, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 14 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Poniec na lata 2024-2030, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr III/30/2024 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 

Poniec na lata 2024-2030, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 15 Podjęcie uchwały zmieniająca  uchwałę  w sprawie  określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Poniec, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Kierownika GZOS Katarzynę Wróblewską o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Kierownik GZOS Katarzyna Wróblewska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr III/31/2024 

w sprawie  określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Poniec, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 16  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 



 

Nie zgłoszono. 

 

Pkt. 17 Wolne wnioski i zapytania, 

 

Radna Łucja Markowska zwróciła się do Powiatu w sprawie wycięcia już dawno zaznaczonych 

drzew. 

 

Radny Albert Sierakowski odniósł się do kwestii bezpieczeństwa na ulicy Piaskowej – montaż 

dodatkowego progu zwalniającego oraz montaż znaku „ Zakaz zatrzymywania się”. 

Drugą kwestią poruszoną przez Radnego było zwrócenie uwagi na ścieżkę za Parkiem 

Miejskim, gdyż zarosła zielskiem. 

 

Radny Dariusz Kieliś zwrócił się do Starostwa Powiatowego w sprawie naprawienia dziur w 

drodze powiatowej w kierunku Bojanowa. 

 

Radna Adriana Perska zwróciła uwagę na krawędź rowu przy ciągu pieszo – rowerowym 

między budynkami A i B Szkoły Podstawowej – jest bardzo wysoka trawa. Prośba o wykoszenie. 

 

Radna Paulina Zielińska odniosła się do zanieczyszczania terenu przez ludzi oraz przez psy w 

mieście, szczególnie w Parku – będą nakładane kary. 

 

Radny Dariusz Kieliś poparł inicjatywę wrzucania szkła do kontenera na targowisku w Poniecu 

oraz zachęcił, by dalej to robić i wspomóc tym samym Przytulisko w Poniecu. 

 

Burmistrz Jacek Widyński odniósł się do powyższych wniosków i zapytań radnych. 

 

Radny Powiatowy Maciej Malczyk również odniósł się do postulatów radnych dotyczących 

spraw powiatowych. 

 

Pkt. 18 Zakończenie 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w III Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1300 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 

 

Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
 
Jagoda Klimasz        Piotr Jańczak  
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 


